



应聘职位：主案设计师

职位性质：全职

- 学历要求：大专及以上
- 工作经验：五年以上
- 工资待遇：面议
- 专业要求：相关专业
- 外语要求：无
- 职称要求：不限
- 招聘人数：若干人

Ability 任职资格：

1. Good integrity, responsible, good communication skills and coordination skill, Fluent in oral and written skills

人品端正，责任心强，具有良好的组织、沟通、协调能力以及良好的口头和书面表达能力；

2. Relevant major in interior and living design, architectural design; Three years of working experiences in Interior design with working experience in hospitality industry; Outstanding Graduating student or with less experience will be consider assistant designer

环艺设计、建筑设计等相关专业，3年以上装饰装修行业设计师工作经验，有酒店行业设计经验；优秀应届毕业生或从业经验少者将作为助理设计师；

Proficiency in design software such as photoshop, Illustrator, In design, Flash, Dreamwaver, AutoCAD, 3D/2D and etc.

精通和熟练使用Photoshop, Illustrator, In Design, Flash, Dreamwaver, AutoCAD, 3D/2D等专业软件

3. Good space planning skills & possess strong design skill& presentation skill

出色的平面规划能力，较强的设计及表达能力。

4. Ability of creative, independent, self-motivated, strong team work spirit and able to meet tight deadlines and work under pressure

具有创造性，独立性，自我激励能力和良好的团队精神，能够在快节奏和高压下完成工作。

5. Priority to those who have experience in leading a design team.

曾带领过设计团队的主案优先考虑，

6. Priority to those who have experience in foreign company design for 2 or more years

有过2年外资办公室设计方案经验者，优先考虑



诚聘英才

---

7. Proficiency in both written and spoken English is preferred,  
流利的英语口语及书写能力者优先。

请附上个人作品

Please attach you design works for our reference

### **联系方式**

---

大信施人事部

联系人：高云

联系电话：87766876-816

邮箱地址：carrer@dxsbj.com